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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kell tennem?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/12155 és a K/11509 számú írásbeli kérdéseimre nem válaszoltak így nem tudták meg rajtam
keresztül  a  Szociális  és  Gyermekvédelmi  Főigazgatóságot  fenntartó  adófizetők,  hogy  miért
váltották le Benedek István Zsoltot.

Mivel véleményem szerint joguk van az adófizetőknek megtudni mi történik az SZGYF 
vezetésében ezért segítséget szeretnék Miniszter úrtól kérni:

1. ) Mit tudok tenni annak érdekében, hogy az adófizetők megtudhassák, hogy miért 
váltották le Benedek István Zsoltot?

2.) Miniszter úr szerint nem közügy, hogy miért váltották le Benedek István Zsoltot?

3.) Miniszter úr szerint nem közügy, hogy a Szociális és Gyermekvédelmi Főigazgatóság 
hogyan és miért lesz átalakítva?

4.) Miniszter úr hogyan definiálná a „közügy” szót?

Várom válaszát.

Budapest, 2020.09.07.

Tisztelettel,

Ungár Péter

(LMP)


